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Věc :   Názory občanů na to co by chtěli v Miletín ě nového nebo co by se mělo změnit  

V infocentru Mateřídouška jste měli možnost sdělit své přání a názory. Celkem se zapojilo do této
akce dvanáct občanů. Dovolte abych se pokusil na Vaše připomínky a žádosti odpovědět. Některé
návrhy a připomínky se opakovaly. 

1. Tři dotazy se týkali stavu sokolovny a výstavby nové tělocvičny.
Ano stav naší  sokolovny je opravdu v dost  žalostném stavu a tělocvična ve škole není
dostačující.  Z  tohoto  důvodu  jsme  před  dvěma lety  po  dlouhých  jednáních  sokolovnu
odkoupili  od  České  obce  sokolské.  V  roce  2012  jsme  nechali  vypracovat  projekt  na
kompletní  rekonstrukci  sokolovny  a  přístavbu  nového  zázemí  pro  sportovce  –  šatny  a
sociální zařízení. Na konci roku 2012 jsme podali žádost o dotaci na ministerstvo školství
tělovýchovy a mládeže. Uvidíme, zda  se nám podaří získat tuto dotaci. V případě, že ne, tak
rekonstrukce sokolovny potrvá několik let a to po částech, na co nám bude stačit rozpočet.

2. Chybí zubní lékař, lékárna alespoň jeden den v týdnu celý den.Bankomat.
Bohužel zubní lékař asi již v Miletíně nebude, alespoň v dohledné době. Město Miletín se
opakovaně  pokoušelo  sehnat  do  Miletína  nového  stomatologa,  ale  bohužel  neúspěšně.
Stomatologů je málo a Miletín je malý na to, aby se provozování stomatologické  ordinace
vůbec vyplatilo. Jedná se o podnikání jako každé jiné a prostě do toho nikdo nechce jít.
V  Miletíně  se  nejedná  o  lékárnu,  ale  pouze  výdejnu  léků.  Pokusíme  se  jednat  s
provozovatelem lékárny o možnosti otevřít lékárnu, dle požadavku občana.
Bankomat. O to jsme se snažili opakovaně a u různých bankovních ústavů. Bohužel nám
bylo  vždy  řečeno,  že  vzhledem  k  malému  počtu  obyvatel,  včetně  spádových  obcí  se
nevyplatí  bankomat  v  Miletíně  zřídit.  Jedna  nejmenovaná  banka  nabídla  vybudování
bankomatu s tím, že ročně bude město doplácet 200 000,- Kč za provoz. Což je pro nás
nemyslitelné. Možná v budoucnu se názor bank změní.    

3. Lépe přístupné zdravotní středisko.
Naprostá  pravda.  To  je  věc,  která  nás  také  trápí.  Již  jsme  se  pokusili  jednat  s
MUDr.Hlaváčkem  a  s  ředitelem  nemocnice  Hořice(provozují  u  nás  ordinaci
gynekologickou) a MUDr.Kultovou o přestěhování ordinací tak, aby ordinace praktického
lékaře byla v místě současné ordinace gynekologie a pediatrie a tyto dvě by provozovaly
svoji  praxi  v  současné  ordinaci  praktického  lékaře.  Praktický  lékař  by  tak  získal
bezbariérovou ordinaci a tím by došlo k lepší dostupnosti, zejména pak pro starší a nemocné
pacienty.  Bohužel jsme však nedospěli  k dohodě.  Pan ředitel  nemocnice,  řekl,  že pokud
budeme trvat na přestěhování, tak ordinace gynekologie bude zrušena. Přestěhování odmítl
také MUDr. Hlaváček. Paní MUDr.Kultové to nevadilo.  V současné době nevlastní město
Miletín jiné vhodné objekty, kde by šlo vybudovat bezbariérovou ordinaci. Dalším řešením
by také bylo vybudování výtahu v budově současné ordinace praktického lékaře. Bohužel
však město nemá dostatek financí  na instalaci  výtahu.  Dále také není jisté,  zda by tato
investice by byla vhodná, vzhledem k tomu, že MUDr.Hlaváček, dle jeho sdělení buduje
novou ordinaci praktického lékaře v budově bývalé fary.



4. Zkrášlit příjezd do Miletína od Lázní Bělohrad.
 Příjezd od tohoto směru je opravdu nic moc. Ještě tuto zimu vyřežeme náletové keře na
hrázi bývalého rybníka. Dále provedeme úpravu terénu po pravé straně ul.Komenského. V
minulosti se nám podařilo vybudovat dřevěný plot okolo bývalých sběrných surovin. Rádi
přivítáme Vaše návrhy, jak tuto část zkrášlit.

5. Oprava křížku směr k Lázním Bělohrad. 
Jedná se o smírčí kříž, který je ve velice špatném stavu. Tento rok bychom rádi provedli
jeho kompletní rekonstrukci.  Na tuto rekonstrukci  se také skládali  občané v dobrovolné
sbírce a podařilo se získat celkem 1401,- Kč, které budou použity na tuto rekonstrukci. Bude
však nutné najít nové místo pro tento kříž a to z důvodu, že vzhledem k jeho současnému
umístění v blízkosti silnice dochází opakovaně  k jeho poškození.  Proto Vás vyzýváme k
tomu, abyste (veřejnost) dávala návrhy, kam by mohl být kříž nově umístěn. Vaše návrhy
prosím  zasílejte  na  nosek@miletin.cz nebo  přímo  na  MÚ  Miletín,  stačí  do  poštovní
schránky.

6. V Miletíně mi schází něco pro mládež, nic tady není je tady nuda.(club, nebo něco)
Město Miletín podporuje volnočasové aktivity občanů  v co největší  míře. Za rok se zde
pořádá více  jak  sto  akcí.  Funguje  SK Miletín,  kde je  možné  hrát  tenis,kopanou,  stolní
tenis,zařadit  se  do  cyklistického  oddílu(bohužel  vůbec  nejsou  využívaná  dvě  hřiště  na
volejbal),  veřejnost  má  možnost  využívat  víceúčelové  hřiště  s  umělým
povrchem,vybudovali  jsme U – rampu,  významným spolkem je DS Erben Miletín,  kde
rovněž můžete vyplnit volný čas, fungují zde hasiči,  oddíl Mladého hasiče, oddíl Zelená
stopa )ti mají svou zcela novou klubovnu, kde se mohou scházet), při Základní škole jsou
různé  kroužky  atd.  Máme  zde  spolkový  dům,  který  se  může  a  využívá  právě  pro
volnočasové aktivity. Pokud je zájem o založení nového spolku nebo jiný návrh na rozšíření
možnosti  kvalitního využívání  volného času, velice rádi budeme spolupracovat.  Prosíme
tedy Vaše návrhy.

7. Větší koupaliště.
Miletín má jedno z největších koupališť v regionu, dovolil bych si říci, že dokonce největší.
Z rozšířením koupaliště se tak nepočítá.

8. Chování některých jedinců, kteří si neváží práce jiných.
Máte  naprostou  pravdu.  Tento  problém,  zde byl  je  a  asi  bude.  Vždy se najdou  nějací
lumpové, kteří  si  neváží práce jiných  a ničí  a ničí.  Těžko toto můžeme ovlivnit.  Město
Miletín zvažuje nákup fotopastí, které bychom instalovali na kritická místa, kde dochází
opakovaně k poškozování majetku nebo ke krádežím. V současné době v Miletíně působí
partička náctiletých,  kteří  dělají  nepořádek na různých místech města,  jako je například
průchod  vedle  zdravotního  střediska,  čekárna  na  autobus  na  náměstí,socha  p.Marie  u
kostela,  průchod  věže,u  sochy  Polednice  atd.  Dokonce  ničí  střechy  garáží  v  ulici
Arnoldova .  Na tato místa pak bude dobré tyto  fotopasti  nainstalovat.  Neustále  se také
potýkáme z řidiči vozidel, kteří neustále parkují na chodnících a ničí je tak.  

9. Zbořte školu.
Zřejmě nějaký vtipálek školou povinný. On však jednou pochopí, že bez školy by byl jenom
hlupákem, který by neuměl číst a ani psát.

Dovolte abych Vám poděkoval za vaše připomínky a požadavky.  Byli  bychom rádi, kdybyste i
nadále své připomínky nebo žádosti vkládali do krabičky umístěné v infocentru. Předtištěné lístečky
naleznete u krabičky nebo si můžete Vaše přání napsat doma. 

        
                                                     Nosek Miroslav
                                               starosta města Miletín


